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ZÁPIS 

z jednání vedení dne 19. 4. 2021 

Přítomni online na Teams: prof. Oslzlý, JUDr. Valová, doc. Hlavica, prof. Macková, prof. Medek, doc. 
Spilka 
 

1. Informace rektora:  
➢ Informoval o jednání 160. Pléna ČKR, které proběhlo ve čtvrtek 15. 4. hybridní formou 

(předsednictvo prezenčně, ostatní on-line) na Univerzitě Pardubice. Hlavními tématem byla 
současná situace vysokých škol. Postoj pléna i předsednictva se vzhledem k stavu výuky na VŠ 
postižených opatřeními proti šíření koronaviru radikalizoval, čehož projevem je výrazně 
formulované Usnesení, které plénum ČKR na závěr svého jednání přijalo. V něm trvá na 
požadavku alespoň částečně obnovit praktickou a kontaktní výuku nejpozději od 26. dubna 2021, 
konstatuje s politováním, že vysoké školy byly v rámci plánu očkování zařazeny jako jedna z 
posledních prioritních skupin a apeluje na Vládu ČR, aby co nejvíce urychlila očkovací proces 
akademických a neakademických pracovníků VŠ a stanovila jasná pravidla pro případné 
testování vysokoškolských studentů atd. (Usnesení je přílohou zápisu). 

➢ Rektor obdržel dopis prof. Johana Haarbergema s nabídkou partnerství JAMU v katalogu Society 
for Artistic Research (SAR) za zvýhodněný členský poplatek, ve shodě s kvestorkou předběžně 
souhlasí – více viz. informace pror. Hlavici.  

➢ Interní auditorka odevzdala Zprávu o zjištěních z mimořádnému auditu – poplatky z ubytování na 
Astorce. Zpráva v závěru konstatuje, že ubytovaní studenti jsou od 1.1.2021 osvobození městem 
Brnem od poplatku z pobytu. 

➢ Skartační návrh – potřebná archivace dokumentů, které jsou v návrhu určeny k vyřazení 
(skartaci) ze spisovny JAMU je zajištěna (projednáno s pror. Hlavicou) – rektor návrh podepíše. 

 
2. Informace kvestorky: 

➢ Představila v bodech jednání Rady vysokých škol, která proběhla ve čtvrtek 15. 4. 2021. Hlavní 
body byly témata – návrat studentů do výuky a očkování. 

➢ Projektová dokumentace rekonstrukce Astorky – fakulty bez připomínek.  
➢ Testování probíhá dál v plném rozsahu.  
➢ Na JAMU velký zájem o očkování. 

 
3. Informace pror. Medka:  

➢ VZ – fakultám byla odeslána pracovní verze textové a tabulkové část k vyjádření. 
 
4. Informace pror. Spilky: 

➢ CRP 18+ virtuální mobility – koordinátorovi KA 2 byl odeslán vyplněný dotazník mapující 
současný stav VM na JAMU včetně vize jejich využívání do budoucna. Obsah odpovědí 
konzultován s fakultami a Mgr. Prokešem. 

➢ Vzhledem k úpravě názvu naší alma mater bude nutné vyrobit nová razítka, kde již nebude 

figurovat "v Brně". Detaily dalšího postupu budou probrány na jednání KR 26. 4. 
 

5. Informace pror. Mackové:  
➢ Projekty běží – v pátek proběhne schůzka s studijními proděkany k projektu ve spolupráci 

s plzeňskou univerzitou, budou vyplňovat online dotazník. 
➢ Příští týden jednání k druhému projektu s Ivo Mathé.  
➢ Jakmile bude připraven Dodatek ke zprávě o vnitřním hodnocení za rok 2020 bude spuštěno 

projednávání v Radě pro vnitřní hodnocení JAMU.  
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6. Informace pror. Hlavici:  
➢ Nabídka stát se partnerem Research Catalogue Society for Artistic Research – možnost 

prezentovat se v zahraničním kontextu na největší platformě tohoto druhu; příležitost se 
porovnávat se zahraničními kolegy; posílení internacionalizace našeho výzkumu; splnění jednoho 
z doporučení mezinárodní evaluace. Nabídka byly projednána s proděkany pro výzkum a fakulty 
souhlasí. Podmínkou naší participace by bylo, že bychom nabídku museli aktivně využívat, tj. 
museli bychom usilovat o to, aby každý rok byly zveřejněny některé naše projekty/expozice, 
abychom nebyli jen pasivním plátcem. PV souhlasí, konečné rozhodnutí padne na KR. 

➢ Výsledky agregovaného hodnocení modulů 1 a 2 Metodiky 17+; navržené hodnocení JAMU je 
„C“, přičemž AMU a UMPRUM jsou hodnoceny „A“. Výsledek je částečně ovlivněn malým počtem 
našich hodnocených výsledků a metodikou hodnocení, na druhou stranu ale také vypovídá o 
poměrně malém počtu excelentních výsledků naší výzkumné činnosti. Z hlediska kvantity 
výsledků jsme srovnatelní s ostatními školami, v oblasti kvality se musíme zlepšit. Žádoucí by 
bylo posílit podporu potenciálně excelentních projektů/badatelů. 

➢ Doktorandská konference HF – 1. sekci zahájí prorektor, 2. sekci (za přítomnosti rektorky AMU) 
zahájí rektor. 

➢ Výroční zpráva – kapitola 8 (tvůrčí činnosti) je nově strukturována tak, aby při vyhovění 
požadavkům MŠMT byla více dominantní prezentace naší umělecké činnosti. 

➢ Směrnice o umělecké dokumentaci – byla dokončena a schválena. Prorektor s rektorem se 
sejdou se správcem FUD, následně prorektor svolá schůzku se správcem a koordinátory 
součástí a domluví se na dalším postupu. 

➢ Skartace dokumentů – skartované dokumenty s archivním znakem „A“ jsou předávány 
Moravskému zemskému archivu k zařazení do fondu JAMU. 
 

 

Další řádná porada Vedení se uskuteční v pondělí 3. 5. 2021 v 10:30 hod. online přes MS Teams.  

   

Zapsala: Bc. Bělohlávková                     verifikoval: prof. Oslzlý a vedení 

 


